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Geachte mevrouw Haagh, 
 
 
In de recentelijk gehouden vergaderingen van het OOB hebben we onder andere gesproken over de 
taak en taakuitvoering van het OOB, de ervaringen met de Wmo en respijtzorg. Met betrekking tot 
deze laatste twee onderwerpen vragen wij graag uw (bestuurlijke) aandacht, onder verwijzing naar 
onze taakstelling. 
 
De stelselherziening waarbij de AWBZ werd opgeheven, is ingegaan op 1 januari 2015. We hebben 
daar nu dus drie jaar ervaring mee. Door de landelijke pers zijn we allemaal breedvoerig op de 
hoogte gesteld van de negatieve uitwerkingen van deze herziening. Gelukkig horen we ook positieve 
verhalen. 
 
In het OOB van 6 november jl. is met een van uw beleidsmedewerkers, mw F. van Winden, 
gesproken over de relatie van onze gemeente met zorgaanbieders en zorgverzekeraars. Zij heeft het 
zorg inkoopproces bij zowel de gemeente als bij het zorgkantoor toegelicht. Helaas konden we door 
tijdgebrek niet dieper ingaan op de ervaringen die in  Breda zijn opgedaan met de stelselherziening. 
Waar lopen we tegenaan? Loopt de stelselherziening zoals die in Den Haag bedacht was? 
 
Uit de contacten die wij op diverse plekken hebben, verhalen die wij horen en literatuur die wij lezen, 
trekken wij de conclusie dat er in de praktijk nog de nodige verbeterpunten zijn. Wij denken daarbij 
onder andere aan de moeizame doorstroming in de woningvoorraad wanneer het thuis wonen niet 
meer langer kan; aan de zorgval wanneer een burger een indicatie voor de WLZ heeft gekregen, doch 
die  nog niet in kan of wil verzilveren; de discrepantie die er zit bij de vraag naar en aanbod in 
respijtzorg in de vorm van tijdelijke opname.  
 
Uit de toelichting die wij op 6 november kregen hebben wij begrepen dat er sprake is van onderlinge 
informatie-uitwisseling tussen de kolommen in de stelselherziening: de WLZ, de Wmo en de 
zorgverkering. Wij zijn van mening dat er op beleids- en bestuurlijk niveau ten dele bekend is waar de 
knelpunten in de praktijk zitten. Dat vinden wij een gemis voor de zorgbehoeftige burgers van onze 
gemeente. De gezamenlijke aanpak en afstemming tussen gemeente, zorgaanbieder en 
woningcorporatie is voor verbetering vatbaar.   
 
Met dit schrijven aan u, als verantwoordelijk portefeuillehouder voor de ouderenzorg, willen wij een 
oproep doen de ervaringen met de stelselherziening te inventariseren en verbeterpunten aan te 
brengen. Wellicht een suggestie om op bestuurlijk niveau met zorgkantoor, zorgaanbieders en 
woningcorporaties rond de tafel te gaan om een gezamenlijke agenda met verbeterpunten op te 
stellen? 
 
Ik spreek de hoop uit dat wij spoedig van u een reactie mogen ontvangen. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens Overleg Ouderenbeleid Breda, 
 
R. Clayden, 
voorzitter 


